

運動研究

Journal of Sports Research

Vol.32, No.1 June 2023

- 1 我國青少年桌球運動員心理技能與運動幸福感之研究／陳秋丹、張秀娟、詹俊成、吳慧卿、黃彥誠
Research on Psychological Skills and Sports Well-Being of Chinese Young Table Tennis Players in Taiwan / Chiu-Tan Chen, Hsiu-Chuan Chang, Chun-Che Chan, Hui-Chin Wu, Yen-Cheng Huang
- 17 新北市連鎖健身俱樂部品牌形象、品牌權益與認知價值／張文榮、黃任億、樂冠好、陳慧峰
Brand Image, Brand Equity and Perceived Value of Chain Fitness Clubs in New Taipei City / Wen-Jung Chang, Ren-Yi Huang, Kuan-Yu Yueh, Hui-Feng Chen
- 41 製作霍元甲傳奇：從《近代俠義英雄傳》談起／郭憲偉、郭金芳
Legend of Huo Yuanjia: Analysis of “The Biography of Chivalrous Heroes in Modern Times” / Hsien-Wei Kuo, Chin-Fang Kuo
- 59 步槍射擊服裝版型對射擊選手穩定性與運動表現之影響／杜佳玲、許鳳玉、王則眾
The Effects of Rifle Shooting Garment Pattern on Shooter Stability and Athletic Performance / Chia-Ling Tu, Feng-Yu Hsu, Che-Chung Wang
- 75 臺灣運動彩券研究之回顧／胡喬蕙、楊昌展
Retrospective Study of Taiwan Sport Lottery / Chiao-Hui Hu, Chang-Chan Yang
- 93 2020東京奧運男女羽球雙打選手三段技術分析／楊明哲、廖偉喆、林啟川、廖莉安
Three-Stage Technical Analysis of Men’s and Women’s Badminton Doubles Players in the 2020 Tokyo Olympic Games / Ming-Che Yang, Wei-Zhe Liao, Chi-Chuan Lin, Li-An Liao

運動研究

Journal of Sports Research

Vol. 32, No. 1 June 2023

ISSN 2305-4298 DOI:10.6167/JSR

Vol. 32, No. 1 June 2023

運動研究

Journal of Sports Research



Ainosco Press

ISSN 2305-4298



9 772305 429008 06



Ainosco Press